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Komisia mládeže aj v sezóne 2023/2024 pracovala v nezmenenom zložení:  
Erik Hajduk – predseda, Janka Mihaľovová, Oľga Barbušová. 
 
Sezóna 2023/2024 sa začala zverejnením návrhu zmien v Rozpise súťaží mládeže 
Ten prešiel bez pripomienok klubov, schválením vo VV VsSTZ. Režim turnajov VSPM 
zostal nezmenený. V MVS jednotlivcov ani družstiev sa takisto zmeny neudiali. 
 
Túto sezónu sa uskutočnili všetky MVS jednotlivcov aj družstiev. Zaznamenali sme 
pretrvávajúci pokles v súťažiach dorasteniek, ktorý trvá už viac sezón. Svedčí o tom 
aj podpriemerný počet hráčok na VSPM tejto kategórie a dokonca sa neuskutočnil 
jeden turnaj VSPM v tejto vekovej kategórii. 
V ostatných kategóriách sa počty účastníkov stabilizovali. Ešte sa navýšil sa počet 
účastníkov na VSPM najmladšieho žiactva, kde chodilo dokonca viac dievčat ako  
chlapcov. 
 
Stále pretrváva nemilý trend odhlášok z MVS mládeže a preto bolo opäť potrebné 
osloviť veľké množstvo náhradníkov. Preto je potrebné sa zamyslieť možno nad 
zmenou hracieho systému, prípadne zmeniť kritéria práva štartu na MVS. Áno je tých 
turnajov veľa, preto sme sa vo VV zhodli, že uvoľníme kalendár mládeže tým, že 
z kalendára ubudne jedna VSPM v každej kategórii, aby sme zabránili sa križovaniu 
turnajov a tým predošli odozvám, že neprišli sme, lebo nemal kto s deťmi ísť. 
 
Pozitívne musím hodnotiť usporiadateľov VSPM a MVS mládeže, kde bolo 
v prevažnej väčšine všetko riadne a bez problémovo zabezpečené, za čo sa chcem 
klubom poďakovať aj napriek týmto ťažkým ekonomickým časom. Preto opätovne 
chcem vyzvať všetky kluby, ktoré majú záujem usporiadať tieto turnaje, aby si dali 
vyškoliť hlavných rozhodcov a tí mali aktívny záujem tieto turnaje viesť. Je nás zúfalo 
málo. Ak správne počítam 7 aktívnych. A ešte zopár jednotlivcov, ktorí organizujú 
skôr oblastné, obecné, okresné turnaje a rôzne memoriály.  
 
V nasledujúcej sezóne je potrebné zohľadniť fakty, že sa zvyšujú náklady klubov na 
usporiadanie VSPM a tiež stúpa počet hráčov a hráčok, čo je potešiteľné. Avšak je 
zároveň neúnosné, aby turnaje viedol jeden rozhodca. Preto navrhnem zmenu 
štartovného o 2 eurá, aby mohol byť zaplatený aj zástupca hlavného rozhodcu. 
Možno by v budúcnosti stálo za úvahu zvýšiť aj dotáciu na usporiadanie z 150 na 
200 eur, pretože nám ubudne jedna VSPM v každej kategórii, ak to dovolia možnosti 
rozpočtu VsSTZ.  
 
Upozorňujeme, že v nasledujúcej sezóne stále platí pravidlo, že nebudú mať právo 
usporiadať turnaj VSPM kluby, ktoré neposielajú svoje deti na VSPM. 
 
Aktívne som pripravil nový Rozpis súťaží mládeže pre sezónu 2024/2025. Prvý návrh 
som dostal za úlohu vypracovať do 30.4.2024. Návrh som minulý týždeň predložil do 
KM, 1.6. predložím v schválenej podobe návrh, aby ho kluby mohli pripomienkovať 



a aktívne sa zúčastniť a podieľať na tvorbe systému súťaží mládeže. Preto chcem 
kluby vyzvať na aktívnu spoluprácu a konštruktívne návrhy na zmeny a doplnenia už 
v období prípravy. Určite budú v KM prejednané.  
 
Pred MSR v kategóriách najmladšie, mladšie a staršie sa uskutočnili sa 3 dvojdňové 
mládežnícke kempy hráčov a hráčok s právom štartu na MSR, ktoré zafinancoval 
Východoslovenský stolnotenisový zväz zo svojho rozpočtu. Kempy usporiadali kluby 
STK Lokomotíva Košice pod vedením trénera Andreja Dzelinského v kategórii 
mladšie žiactvo, VSTK Vranov pod vedením trénera Jozefa Kudreca v kategórii 
staršie žiactvo a ŠK Orion Belá nad Cirochou pod vedením trénerky Janky 
Mihaľovovej. Kempov sa zúčastnilo 8 mladších žiakov, 12 starších žiakov a 13 
najmladších žiakov. Na každom kempe boli prítomní minimálne traja sparingovia, 
ktorých si vybral usporiadateľ. Prebiehal na ňom dvojfázový tréningový proces, ktorý 
vypracoval hlavný tréner na každú vekovú kategóriu zvlášť. 
KM hodnotí tréningové kempy ako úspešné, deti si to pochvaľovali a tréneri spolu so 
sparingami sa na tréningový proces vopred pripravili a všetko čo si naplánovali aj 
splnili. Je veľký predpoklad, že sa tieto kempy budú realizovať aj v nasledujúcej 
sezóne. 
 
 
V Prešove, 20.5.2024 
 
     
         Erik Hajduk  
          predseda KM VsSTZ 


